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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Asbestprotocollen en het afbouwbeleid in schoolgebouwen van het 

Nederlandstalig onderwijs in Brussel 

___________________________________________________________________________ 

 

Mijnheer het collegelid, 

 

In 2018 onderschreef de Vlaamse Regering het actieplan Asbestafbouw met de strategische 

doelstelling om Vlaanderen tegen 2040 volledig asbestveilig te maken. In dat kader werden 

recent de nieuwe sectorprotocollen ‘asbestveilige scholen 2023-2026’ goedgekeurd. 

 

Met deze sectorprotocollen wordt er verder ingezet op het asbestveilig maken van de Vlaamse 

scholen, door het asbest versneld in kaart te brengen en de scholen te begeleiden en 

ondersteunen voor asbestverwijdering. Binnen de regeling van de sectorprotocollen zullen de 

onderwijskoepels hun leden stimuleren om uiterlijk tegen 31 december 2030 over een 

asbestattest te beschikken en een investeringsplan op te maken om de noodzakelijke 

asbestverwijderingen tijdig te realiseren en zo uiterlijk tegen 2040 een asbestveilige toestand te 

bekomen. 

 

Ook in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest is er, zoals u weet, nog heel wat werk om richting 

een asbestveilig gewest te gaan. In antwoorden op eerdere vragen hieromtrent gaf de bevoegde 

minister echter al aan dat er geen exhaustief gewestelijk kadaster bestaat en dat verschillende 

monitoringtools pas in de loop van de komende jaren zullen worden uitgewerkt. Nochtans liet 

de Scholengroep Brussel van het Gemeenschapsonderwijs in 2020 nog weten dat er volgens 

hen in zowat 80 % van hun scholen en gebouwen nog asbest aanwezig is. De jaarlijkse 

renovatiewerken die nodig zijn om asbest stelselmatig te verwijderen, kosten hen ongeveer 

70.000 euro – zonder dat daarbij op subsidies vanuit het Brussels Gewest gerekend kan worden. 

Bepaalde meerderheidspartijen pleitten eerder ook op om die cofinanciering vanuit het Gewest 

mogelijk te maken, maar daar lijkt voorlopig nog steeds niets van in huis gekomen te zijn. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel:  

 

 Bent u op de hoogte van de plannen die OVAM en Vlaanderen hebben rond de 

ondersteuning van scholen in het Vlaams Gewest inzake het verwijderen van asbest? 

 Hebt u reeds overleg gepleegd met het Brussels Hoofdstedelijk Gewest om ervoor te 

kunnen zorgen dat ook Nederlandstalige scholen in ons gewest de nodige ondersteuning 

kunnen krijgen hieromtrent? In welke mate wordt ook de Cocof hierbij betrokken? 

 Beschikt u over gegevens die kunnen duiden hoeveel asbest er op dit moment nog 

aanwezig is in de scholen en schoolgebouwen van het Nederlandstalig onderwijs in 

Brussel? Hoeveel asbest wordt er op jaarbasis verwijderd uit deze gebouwen? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

Bianca Debaets 

 

 


